

القصر الرئاسي

نورة طالع الله



القصر الرئيسي

نورة طاع الله

نوع العمل : كتاب أطفال

الكاتب : نورة طاع الله

تصميم الغلاف :مني وجيه

تعبئة وتنسيق : اسماء رضا

هذا العمل تم تحت اشراف فريق

كيان اللا رواية للنشر الالكتروني

لينك الجروب

جروب اللا رواية

لينك البيدج

اللا رواية للنشر الالكتروني

إن تم تحميل هذا العمل من موقع آخر أو مكان آخر فيعد إنتهاكا لحقوقنا وسرقة أعمالنا وسرقة
حق المؤلف

هيا نقرأ الكتاب باللغة العربية

هل تعلم يا بني ما هو القصر الرئاسي؟

القصر الرئاسي هو البيت الكبير والرئيسي الذي يعيش فيه رئيس الدولة. يشبه البيت العادي، لكنه أكبر بكثير وفخم جداً، وله العديد من الغرف والصالات.

القصر الرئاسي مهم لأنه سكن الرئيس وعائلته: الرئيس وأسرته يعيشان فيه مثل أي بيت آخر، لكن بمساحة أكبر وأمان أقوى.

مكتب الرئيس: هناك غرف للعمل، حيث يجلس الرئيس ويدير شؤون البلاد.

الاستقبال الرسمي: هناك غرف لاستقبال ضيوف الدولة مثل رؤساء الدول الأخرى أو السفراء.

الأمان والحماية: القصر محمي بحراس، وكاميرات، وأسوار قوية حتى يكون الرئيس وعائلته بأمان.

مميزات القصر الرئاسي

الحدائق الكبيرة: فيها أشجار وزهور جميلة، أحياناً بحيرات صغيرة أو نوافير.

القصور الفخمة: بعض الغرف مزينة بالذهب، والستائر الفخمة، والأثاث الجميل.

غرف الاجتماعات الكبيرة: لتقديم الاجتماعات المهمة مع الوزراء أو ضيوف الدولة.

مكان للأحداث الرسمية: مثل الاحتفالات الوطنية أو استقبال الضيوف المهمين.

تخيل صغيري أن لديك بيتًا كبيرًا جدًا، فيه حديقة كبيرة، غرف كثيرة، ومكان للعب، وغرف خاصة للضيوف. هذا تقريبًا ما يشبه القصر الرئاسي، لكنه أكثر أمانًا وفخامة.

هيا نقرأ الكتاب باللغة الإنجليزية

Do you know what a presidential palace is, my son?

The presidential palace is the main residence of the head of state. It resembles an ordinary house, but it is much larger and more luxurious, with many rooms and halls.

The presidential palace is important because it is the residence of the president and his family: the president and his family live there like any other

house, but with more space and enhanced security.

The president's office: There are work rooms where the president sits and manages the affairs of the country.

Official reception rooms: There are rooms for receiving state guests such as heads of state or ambassadors.

Security and protection: The palace is protected by guards, cameras, and strong walls to ensure the safety of the president and his family.

Features of the presidential palace:

Large gardens: These contain beautiful trees and flowers, and sometimes small lakes or fountains.

Luxurious palaces: Some rooms are decorated with gold, luxurious curtains, and beautiful furniture.

Large meeting rooms: These are used for important meetings with ministers or state guests.

A venue for official events: Such as national celebrations or receiving important guests. Imagine, my child, that you have a very large house, with a

**big garden, many rooms, a play area,
and private guest rooms. This is almost
like a presidential palace, but much
more secure and luxurious.**